
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 2025.04.28 
Styremøte i NJFF Vestfold, mandag 28.04.25, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Trygve Sivertsen, Marie Wæraas, Ove Lersveen, Christin Andresen, Mari Galåen, Jan Tore 

Tveiten, Runar Dalen 

Forfall: Jan Thore Nalum, Ida Krogh Robak 

Referent: Øystein Cock Rønning 

Medlemstall: 01.04.2024: 4344. 01.04.2025: 4355 (betalt).  
Økonomisk status pr 23.04.25: Driftskonto: Kr. 447 116,61  Sparekonto: Kr. 1 790 887,86 

Sak nr. 
Velkommen til de fire nye i styret       
Vi tar en «bli kjent» runde! 

Ansvarlig 
for 
oppfølging/ 
gjennomføri
ng 

24/25 Gjennomgang av forrige protokoll: 
20/25 Uttalelse fra årsmøte om Oslofjorden er sendt ut som vedtatt. 
22/25 Regionsekretær er påmeldt fellessamling med regionsekretærene 16-20.juni. 
 
Vedtak: 
Orienteringer tas til etterretning 

Alle 
 

25/25 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Økonomisk gjennomgang på neste styremøte. Normale beløp inn og ut på konto. 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 

Kasserer 
 
 

26/25 Orienteringssaker: 

• Alle kontaktene (ungdom, kvinne, jakt og fiske-) forteller kort om 
aktivitetsplaner for 2025 

• Justert budsjett for 2025 etter årsmøte, er sendt til regnskapsfører. 

• Registrering enhetsregisteret er gjort 

• Regnskap og protokoll er sendt inn forbundet 

• Marie har sendt inn momsrefusjonsskjema 

• Mailadresser til styret 

• Justert mink utbetaling er godt mottatt 

• Regionsekretær planlegger å delta på studietur med Fylkeskommunen 26-
28.mai 

• Aktivitetsfond søknadsskjema er sendt ut 
 

Vedtak: 
Orienteringer tas til etterretning. 

 
Alle 
 
Øystein 
Øystein 
Øystein 
Øystein 
Øystein 
Øystein 
Øystein 
Øystein 

27/25 Endring av styremøtedatoer. 
Dato for de to neste styremøtene 26.mai og 16.juni, kolliderer med møter for både 
regionsekretær og styreleder. Det foreslås å slå sammen de to møtene til mandag 
2.juni (med sommeravslutning). 
 
Vedtak: 

 

mailto:vestfold@njff.no


side 2 

De to neste styremøtene slås sammen til ett møte 2.juni. 
 

28/25 Bytte bank 
På grunnlag av tidligere misnøye med rentenivå og gebyrsatser fra nåværende bank 
Sparebank 1, samt anbefaling fra regnskapsfører, har vi innhentet tilbud fra ny bank 
Nordea under: 
 
Sender som avtalt en mail med litt informasjon angående å opprette kundeforhold 
hos Nordea. 
 
Når det kommer til bankintegrasjon går det helt fint å opprette bankintegrasjonen 
mot Visma. Gebyret for utbetalinger og bankavstemning er 100 kr i måneden. 
 
Ettersom at dere en en ideell organisasjon blir både etableringsgebyret og de 
månedlige omkostningene for kundeforholdet 0 kr. Så dere får fritak for disse 
gebyrene som normalt er 3000 kr og 139 kr måneden. 
 
Når det kommer til rentene på kontoer finnes det 2 kontotyper for sparing. Den ene er 
en kapitalkonto med 12 gebyrfirie uttak hvert år der renten er: 
 
0-500 000, 3,25% 
500 000- 5 millioner, 3,85% 
Over 5 millioner, 4,35% 
 
Den andre er fastrente-konto der det er mulig å binde pengene i 3,6 eller 12 
måneder. 
 
Fra dere starten prosessen tar det normalt sett 1-2 uker til at kontoene og 
kundeforholdet er opprettet hos oss. Hvis dere bestemmer dere for å bli kunde her så 
ta kontakt på 23206002-Tastevalg 2. Gjerne referer til denne mailen slik at de du evt 
snakker med vet at det skal være fritak for gebyrer eller så kan du spørre etter meg. 
Mitt navn er Mathias. 
 
Vedtak: 
Vi igangsetter prosess med å bytte bank, og følger opp revisjonsberetningen og 
årsmøtevedtak om å binde deler av kontoen for høyere rente. 

 
 
 
 

29/25 Årsmøtesak – utredning ny frilufts veileder (saksutredningen til årsmøte lagt ved 
som tillegg) 
 
Protokoll fra årsmøte: 
 

 



side 3 

 
 
Denne saken kan medføre mye arbeid det neste året, og bør deles opp i 
hovedpunkter, som kan løftes til hvert styremøte. 
 

• Behovsanalyse og Fylkeskommunens holdninger/synspunkter 

• Økonomi/finansiering 

• Arbeidsgiveransvaret, strukturering av arbeidsoppgaver for både 
friluftsveileder og regionsekretær 

• Stillingsinstruks friluftsveileder 

• Eventuell kontorplassering 

• Vi oppsummerer de punktene vi har vært i gjennom til hvert styremøte 
 

 
Vedtak: 
Vi igangsetter utredningen, og tar opp et nytt punkt til vurdering på hvert styremøte 
det neste året. 
 

  
 

 

   

   

31/25 
 

Eventuelt: 
Sette opp en sak om ressurser til mer oppsyn til et senere styremøte 
 

 

 

Styremøtedatoer 2025/2026:  

2.juni (ny), 18.august, 20.okt, 24.nov, 8.desember (juleavslutning), 19.jan. 

Årsmøte dato: ikke satt 

 


